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2014年职称英语考试《综合类C级》模拟题四

第1部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，共15分)

下面每个句子中均有1个词或者短语有底横线，请为每处底横线部分确定1个意义最为接近的选项。

1 She was close to success.
A. fast         B. quick       C. near           D. tight

2 The two girls look alike.
A. beautiful     B. similar     C. pretty           D. attractive

3 The boy is intelligent.
A. Clever      B. naughty     C. difficult         D. active

4 Everybody was glad to see Mary back.
A. sorry       B. sad         C. angry           D. happy

5 What is your goal of life?
A. plan        B. aim        C. arrangement      D. idea

6 Jack was dismissed.

A. fired        B. fined       C. exhausted       D. criticized

7 John is crazy about pop music.

A. sorry       B. mad        C. concerned       D. worried

8 It is the movement, not the color, of objects that excites the bull.
A. frightens     B. scares      C. arouses         D. confuses

9 It is highly unlikely that she will arrive today.
A. probably     B. very       C.  hardly         D. possibly

10 I am feeling a lot more healthy than I was.
A. many       B. no         C. much           D. some

11 Since ancient times people have found various ways to preserve meat.
A. eat         B. cook        C. freeze          D. keep

12 We packed up the things we had accumulated (积累) over the last three years and left.
A. late        B. recent       C. past             D. final

13 The expedition reached the summit at 10:30 that morning.
A. bottom of the mountain        B. foot of the mountain     

C. top of the mountain           D. starting point

14 There is always excitement at the Olympic Games when an athlete breaks a previous record of performance.
A. beats       B. destroys     C. maintains        D. defends

15 The president proposed that we should bring the meeting to a close.
stated    B. said        C. suggested           D. Announced

第2部分：阅读判断(第16～22题，每题1分，共7分)

下面的短文后列出了7个句子，请根据短文的内容对每个句子作出判断：如果该句提供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。

Easy Learning

Students should be jealous. Not only do babies get to doze their days away, but they've also mastered the fine art of learning in their sleep.By the time babies are a year old they can recognize a lot of sounds and even simple words. Marie Cheour at the University of Turku in Finland suspected that they might progress this fast because they learn language while they sleep as well as when they are awake.

To test the theory, Cheour and her colleagues studied 45 newborn babies in the first few days of their lives. They exposed all the infants to an hour of Finnish vowel sounds -- one that sounds like "oo", another like "ee" and a third boundary vowel peculiar to Finnish and similar languages that sounds like something in between. EEG recordings of the infants brains before and after the session showed that the newborns could not distinguish the sounds.

Fifteen of the babies then went back with their mothers, while the rest were split into two sleep-study groups. One group was exposed throughout their night-time sleeping hours to the same three vowels, while the others listened to other, easier-to-distinguish vowel sounds.

When tested in the morning, and again in the evening, the babies who'd heard the tricky boundary vowel all night showed brainwave activity indicating that they could now recognize this new sound. They could identify the sound even when its pitch was changed, while none of the other babies could pick up the boundary vowel at all.

Cheour doesn't know how babies accomplish this night-time learning, but she suspects that the special ability might indicate that unlike adults, babies don't "turn off" their cerebral cortex while they sleep. The skill probably fades in the course of the first year of life, she adds -- so forget the idea that you can pick up tricky French vowels as an adult just by slipping a language tape under your pillow. But while it may not help grown-ups, Cheour is hoping to use the sleeping hours to give remedial help to babies who are genetically at risk of language disorders.

16 Babies can learn language even in their sleep.
A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

17 An infant can recognize a lot of vowels by the time he or she is a year old.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

18 Finish vowels are easy to distinguish.
A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

19 The three vowels mentioned in this article are all Finnish sounds.
A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

20 The study shows that the infant's cerebral cortex is working while he is 

asleep.
A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

21 If an adult wants to learn a language faster, he can put a language tape 

under his pillow.
A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

22 Cheour's finding is worthless.
Right     B. Wrong     C. Not mentioned

第3部分：概括大意与完成句子(第23～30题，每题l分，共8分)

下面的短文后有2项测试任务：(1)第23～26题要求从所给的6个选项中为指定段落每段选择1个小标题；(2)第27—30题要求从所给的6个选项中为每个句子确定一个最佳选项。

Understanding Autism

1. Autism (孤独症 ) is a life-long developmental disability that prevents individuals from properly understanding what they see, hear, and otherwise sense. This results in severe problems of social relationships, communication, and behavior. Individuals with autism have to painstakingly (费力地) learn normal patterns of speech and communication, and appropriate ways to relate to people, objects, and events, in a similar manner to those who have had a stroke.

2. The cause of autism is still unknown. Some research suggests a physical problem affecting those parts of the brain that process language and information coming in from the senses.There may be some imbalance of certain chemicals in the brain. Genetic (遗传的) factors may sometimes be involve D. Autism may indeed result from a combination of several "causes".

3. Most people with mental retardation (智力迟钝) show relatively even skill development.Individuals with autism, however, typically show uneven skill development, with deficits (欠缺) in certain areas -- most frequently in their ability to communicate and relate to others -- and distinct skills in other areas. It is important to distinguish autism from mental retardation or other disorders, since diagnostic (诊断的) confusion may lead to inappropriate and ineffective treatment techniques.

4. In general, individuals with autism perform best at jobs which are structured and involve a degree of repetition. Some people who have autism are working as artists, piano tuners, painters, farm workers, office workers, computer operators, dishwashers, assembly line workers, or employees of sheltered workshops or other sheltered work settings.

23 Paragraph 1___________
24 Paragraph 2___________
25 Paragraph 3___________
26 Paragraph 4___________

A. What causes autism? 

B. How common is autism? 

C. Does autism occur together with other disabilities? 

D. What is Autism?

E. What kinds of jobs can individuals with autism do?

F. What is the difference between autism and mental retardation?

27 Individuals with autism are particularly weak at ___________
28 It is possible that autism happens as a result of ___________
29 Autism and mental retardation should be treated with ___________
30 A typical feature of people with autism is their uneven ___________

A.different techniques 

B. social relationships and communication 

C.language and information 

D. several causes working together

E. a degree of repetition

F. skill development

第4部分：阅读理解(第31～45题，每题3分，共45分)

下面有3篇短文，每篇短文后有5道题。请根据短文内容，为每题确定1个最佳选项。

Making Light of Sleep

All we have a clock located inside our brains. Similar to your bedside alarm clock, your internal clock runs on a 24-hour cycle. This cycle, called a circadian (昼夜节奏的，生理节奏的) rhythm, helps control when you wake, when you eat and when you sleep.

Somewhere around puberty (青春期), something happens in the timing of the biological clock. The clock pushes forward,, so adolescents (青少年的) and teenagers are unable to fall asleep as early as they used to. When your mother tells you it's time for bed, your body may be pushing you to stay up for several hours more. And the light coming from your computer screen or TV could be pushing you to stay up even later.

This shift is natural for teenagers. But staying up very late and sleeping late can get your body's clock out of sync with the cycle of light and dark. It can also make it hard to get out of bed in the morning and may bring other problems, too. Teenagers are put in a kind of a gray cloud when they don't get enough sleep, says Mary Carskadon, a sleep researcher at Brown University in Providence, RI7. It affects their mood and their ability to think and learn.But just like your alarm clock, your internal clock can be reset. In fact, it automatically resets itself every day. How? By using the light it gets through your eyes.

Scientists have known for a long time that the light of day and the dark of night play important roles in setting our internal clocks. For years, researchers thought that the signals that synchronize the body's clock were handled through the same pathways that we use to see.

But recent discoveries show that the human eye has two separate light-sensing systems. One system allows us to see. The second system tells our body whether it's day or night.

31 The clock located inside our brains is similar to our bedside alarm clock because
A. it controls when we wake, when we eat and when we sleep 

B. it has a cycle of 24 hours 

C. it is a cycle also called circadian rhythm 

D. it can alarm any time during 24 hours

32 What is implied in the second paragraph?
A. Young children's biological clock has the same rhythm with that of the teenagers. 

B. People after puberty begin to go to bed earlier due to the change of the biological clock. 

C. Children before puberty tend to fall asleep earlier at night than adolescents. 

D. Teenagers go to bed later than they used to due to the light from the computer screen.

33 In the third paragraph the author wants to tell the reader that
A. it is natural for teenagers to stay up late and get up late 

B. staying up late has a bad effect on teenagers' ability to think and learn 

C.during puberty most teenagers experience a kind of gray cloud 

D. it is hard for teenagers to get out of bed in the morning

34 Which of the following statements is NOT true according to the fourth and fifth paragraphs?
A. Our biological clock resets itself automatically. 

B. Light gets through our eyes and resets our biological clock. 

C. Our internal clock as well as the alarm clock can be reset automatically. 

D. Our internal clock, like the alarm clock, can be reset.

35 According to the last two paragraphs, what did the previous researchers think about the human eye's light-sensing system?
A. The human eye had two light-sensing systems. 

B. The human eye had one light-sensing system. 

C. The human eye could sense the light of day more quickly than the dark of night. 

D. The human eye could reset our internal clocks in accordance with the alarm clocks.

Advertising

The appeal of advertising to buying motives can have both negative and positive effects. Consumers may be convinced to buy a product of poor quality or high price because of an advertisement. For example, some advertisers have appealed to people's desire for better fuel economy for their cars by advertising automotive products that improve gasoline mileage. Some of the products work. Others are worthless and a waste of consumers' money.

Sometimes advertising is intentionally misleading. A few years ago a brand of bread was offered to dieters (节食者) with the message that there were fewer calories (热量单位, 大卡 ) in every slice. It turned out that the bread was not dietetic (适合节食的), but just regular bread. There were fewer calories because it was sliced very thin, but there were the same number of calories in every loaf.

On the positive side, emotional appeals may respond to a consumer's real concerns. Consider fire insurance. Fire insurance may be sold by appealing to fear of loss. But fear of loss is the real reason for fire insurance. The security of knowing that property is protected by insurance makes the purchase of fire insurance a worthwhile investment for most people. If consumers consider the quality of the insurance plans as well as the message in the ads, they will benefit from the advertising.

Each consumer must evaluate her or his own situation. Are the benefits of the product important enough to justify buying it? Advertising is intended to appeal to consumers, but it does not force them to buy the product. Consumers still control the final buying decision.

36 Advertising can persuade the consumer to buy worthless products by
A. stressing their high quality.
B. convincing him of their low price.
C. maintaining a balance between quality and price.
D. appealing to his buying motives.
37 The reason why the bread advertisement is misleading is that
A. thin slices of bread could contain more calories. 

B. the loaf was cut into regular slices.
C. the bread was not genuine bread.
D. the total number of calories in the loaf remained the same.
38 The passage tells us that

A. sometimes advertisements really sell what the consumer needs. 

B. advertisements occasionally force consumers into buying things they don't need. 

C. the buying motives of consumers are controlled by advertisements.
D. fire insurance is seldom a worthwhile investment.
39 It can be inferred, from the passage that a smart consumer should
A. think carefully about the benefits described in the advertisements. 

B. guard against the deceiving nature of advertisements. 

C. be familiar with various advertising strategies.
D. avoid buying products that have strong emotional appeal.
40 The passage is mainly about
A. how to make a wise buying decision. 

B. ways to protect the interests of the consumer.
C. the positive and negative aspects of advertising .
D. the function of advertisements in promoting sales.
Look After Your Voice

Often speakers at a meeting experience dry mouths and ask for a glass of water. You can solve the problem by activating the saliva in you mouth. First gently bite the edges of your tongue with your teeth. Or press your entire tongue to the bottom of your mouth and hold it there until the saliva flow. Or you can imagine that you are slicing a big juicy lemon and sucking the juice.

Before you begin your talk, be kind to your voice. Avoid milk or creamy drinks which coat your throat. Keep your throat wet by drinking a little sweetened warm tea or diluted fruit juice. If you sense that you are losing your voice, stop talking completely. Save your voice for your speech. You may feel foolish using paper to write notes, but the best thing you can do is to rest your voice. If you need to see a doctor, perhaps you can get some advice from a professional singer. In the meantime, do not even talk in a low voice.

What about drinking alcohol to wet your throat? I advise you not to touch alcohol before speaking. The problem with alcohol is that one drink gives you a little confidence. The second drink gives you even more confidence. Finally you will feel all-powerful and you will feel you can do everything, but in fact your brain and your mouth do not work together properly. Save the alcohol until after you finish speaking.

Perhaps you want to accept the advice, but you may wonder if you can ever change the habits of a life-time. Of course you can. Coethe, who lived before indoor skating rinks or swimming pools, said, "We learn to skate in the summer and swim in the winter. " Take this message to heart and give yourself time to develop your new habits. If you are willing to change, you will soon be able to say that you will never forget these techniques because they became a part of your body.

41 All the following are mentioned in the passage about how to solve the problem of dry mouths EXCEPT
A. to bite the edges of your tongue. 

B. to ask for a glass of water. 

C. to imagine you are having a sour fruit. 

D. to take cool milk.
42 What does the writer suggest when you feel you are losing your voice?
A. Rest your voice. 

B. Drink some alcohol. 

C. Ask a singer to teach you how to protect your voice. 

D. Never go to see a doctor.

43 What is the writer's advice about alcohol before you give a speech?
A. Drink a little of it to feel all-powerful. 

B. Don't drink it. 

C. Dilute it with water. 

D. Drink it two hours before you make a speech.

44 What did Goethe say about skating and swimming?
A. He said people could learn to skate when it was hot and swim when it was cold. 

B. He said people could learn to skate and swim when it was hot. 

C. He said people could learn to skate and swim when it was cold. 

D. He said people could learn to skate when it was cold and swim when it was hot.

45 Why does the writer cite Goethe' s advice?
A. To encourage one to go in for sports. 

B. To tell that Goethe had a strong willpower. 

C. To prove one can change one's habits. 

D. To demonstrate Goethe was creative.

第5部分：补全短文(第46～50题，每题2分，共10分)

阅读下面的短文，每一篇中有5处空白，文章后面有6组文字，请根据文章内容选择5组文字，将其分别放回文章原有位置，以恢复文章原貌。

What Makes Me the Weight I Am?

There's no easy answer to this question. Your genetic makeup, the physical traits that get passed down to you from your parents, pays a big part in determining your size and weight.    (46)   But if your parents are small than average, you may want to rethink that professional basketball career!

The same goes for your body type. Have you ever heard someone say a person is big boned?It's a way of saying the person has a large frame, or skeleton. Big bones usually weigh more than small bones.     47 .

Like your height or body type, your genes have to say about what your weight will be. But that's only part of the story. Being overweight can run in someone's family, but it may not be because of their genes.     48     And even though some kids gain weight more easily than others, when they eat right and exercise, most kids can be a healthy and happy weight that's right for them, it's true -- the way you live can change the way you look.

How much you weigh is a balance between the calories you eat and the calories you use.     49  If you spend your free time watching TV, your body won't use as many calories as it would if you played basketball, skated, or went for a walk. If you are in balance, your weight will stay right for you as you know. But if you eat more and exercise less, you may become overweight.     50 .

46处填上正确答案____。47 处填上正确答案____。48处填上正确答案____。

49 处填上正确答案____。50处填上正确答案____。
A. That's why it's possible for two kids with the same height, but different weights, to both be right weight. 

B. If you eat more calories than your body needs touse, you will gain too much weight. 

C. Poor eating and exercise habits also run in families and this may be the reason the members of a family are overweight. 

D. However, many overweight people have difficulty reaching their healthy body weight.

E. On the other had, if you eat less and exercise more, you may lose weight.

F. If both your parents are fat, there is a good chance you' be fat.

第6部分：完形填空(第51-65题，每题1分，共15分)

下面的短文有15处空白，请根据短文内容为每处空白确定1个最佳选项。51 回答51-65题

Man of Few Words

Everyone chases success, but not all of us want tobe famous.

South African writer John Maxwell Coetzee is   ( 51 )  for keeping himself to himself.When the 63-year-old was named the 2003 Nobel Prize winner for literature earlier this month, reporters were warned that they would find him "particularly difficult to  ( 52 )  ".

Coetzee lives in Australia but spends part of the year teaching at the University of Chicago.He seemed  (53)  by the news he won the US $1.3 million prize."It came as a complete surprise. I wasn't even aware they were due to make the announcement. " he sai D.
His  (54)  of privacy led to doubts as to whether Coetzee will attend the prize-giving in Stockholm, Sweden, on December 10.

But despite being described as   (55)  to track down, the critics agree that his writing is easy to get to know.

Born in Cape Town, South Africa,to all English-speaking family, Coetzee  (56)  his breakthrough in 1980 with the novel "Waiting for the Barbarians" He   (57)   his place among the world's leading writers with two Booker prize victories, Britain's highest honour for novels. He first              (58)   in 1983 for the "Life and Times of Michael K" and his second title came in 1999 for "Disgrace".

A major theme in his work is South Africa's former apartheid system, which divided whites from blacks.   (59)   with the problems of violence, crime and racial division that still exist in the country, his books have enabled ordinary people to understand apartheid   (60)   within."

I have always been more interested in the past than the future," he said in a rare interview. "The past  (61) its shadow over the present. I hope I have made one or two people think   (62)   about whether they want to forget the past completely. "

In fact this purity in his writing seems to be   (63)  in his personal life. Coetzee is a vegetarian,a cyclist rather than a motorist and doesn't drink alcohol.

But what he has  (64)  to literature, culture and the people of South Africa is far greater than the thing she has given up. "In looking at weakness and failure in life," the Nobel prize judging panel said, "Coetzee's work   (65)  the divine spark in man. "

51 A. unhappy      B. well known      C. busy        D. worried

52 A. catch         B. come across     C. run into      D. bump into

53 A. influenced     B. affected        C. moved       D. shocked

54 A. like          B. devote          C. love         D. attract

55 A. difficult       B. easy           C. ready        D. eager

56 A. forced        B. caused         C. made         D. did

57 A. kept          B. listed          C. took         D. arranged

58 A. received      B. obtained        C. won         D. had

59 A. Dealing       B. Handling       C. Solving       D. Removing

60 A. in            B. out            C. of           D. from

61 A. covers        B. puts           C. spreads       D. casts

62 A. once         B. twice           C. thrice         D. four times

63 A. written       B. hidden         C. mirrored       D. stricken

64 A. contributed    B. added          C. attributed      D. created

65 A. tells          B. says          C. informs         D. Expresses

参考答案与解析

第1部分：词汇选项

1【答案】:C:【题干】她接近成功了。A．迅速的B．迅速的C．接近的D．紧的

【解析】本题考查形容词。划线单词dose做形容词时，意思是“亲近的，接近的”，与near含义相近。close还可以做动词，意思是“关闭”。

2【答案】:B 【题干】两个女孩儿看上去很像。A．漂亮的B．相似的C．美丽的D．有吸引力的

【解析】本题考查形容词。划线单词alike的意思是“相似的，同样的”，与similar含义相近。故本题选B。

3【答案】:A 【题干】这个男孩儿很聪明。A．聪明的B．淘气的C．困难的D．积极的

【解析】本题考查形容词。划线单词intelligent的意思是“聪明的”，与clever含义相近。故本题选A。

4【答案】:D【题干】每个人都很高兴看到玛丽回来。A．抱歉的B．悲伤的C．生气的D．高兴的

【解析】本题考查形容词。划线单词9lad的意思是“高兴的”，与happy含义相同。故本题选D。

5【答案】:B【题干】你的生活目标是什么?A．计划B．目标C．安排D．观点

【解析】本题考查名词。划线单词goal的意思是“目标”，与aim意思相同。故本题选B。表示“目的，目标”的还有purpose，determination等。

6【答案】:A【题干】杰克被解雇了。A．解雇B．罚款C．耗尽D．批评

【解析】本题考查动词。划线单词dismiss的意思是“解散，解雇”，与fire意思相同。故本题选A。fire做动词还有“开火”的意思。

7【答案】:B【题干】约翰对流行音乐很疯狂。A．抱歉的B．疯狂的C．关注的D．担心的

【解析】本题考查形容词。划线单词crazy的意思是“疯狂的”，与mad意思相近，故本题选B。

8【答案】:C【题干】正是物体的行动而不是颜色，会使公牛变得兴奋。A．使害怕B．使害怕C．激发D．使迷惑

【解析】本题考查动词。划线单词excite的意思是“使……兴奋”，与arouse的意思相近，故本题选C。

9【答案】:B【题干】她今天到达是非常不可能的。A．可能地B．十分B．几乎不D．可能地

【解析】本题考查副词。划线单词highly的意思是“十分，非常”，与very的意思相近。故本题选B。

10【答案】:C【题干】我感觉比过去健康多了。A．很多B．不，没有C．很，非常D．一些

【解析】本题考查表示程度的副词。划线词组alot可以修饰形容词或者副词，表示程度“很，非常”，与very意思相同。故本题选C。

11【答案】:D【题干】自古以来，人们已经发现各种各样的方式来给肉类保鲜。A．吃B．烹饪C．冷冻D．保留

【解析】本题考查动词。划线单词preserve的意思是“保留，保护”，与keep意思相近，故本题选D。

12【答案】:B【题干】我们把最近三年积累起来的物品打了包，离开了。A．迟到的B．近期C．过去的D．最后的

【解析】本题考查形容词。划线单词last的意思是“近来的，最后的”，与recent含义相同。故本题选B。

13【答案】:C【题干】旅行在早晨的10：30到达了顶峰。A．山底B．山脚C．山顶D．起点

【解析】本题考查名词。划线单词summit的意思是“顶点，顶峰”，与C选项含义相同。

14【答案】:A【题干】当奥运会上有运动员打破现有纪录时，大家都会兴奋不已。A．打败B．毁掉C．维持D．防卫

【解析】本题考查动词。划线单词break的意思是“打破”，与beat含义相同。故选A。

15【答案】:C【题干】总统建议我们结束会议。A．陈述B．说C．建议D．宣布

【解析】本题考查动词。划线单词propose的意思是“建议”，与suggest含义相同．故本题选C。 

第2部分：阅读判断

16【答案】:A【题干】婴儿甚至可以在睡眠中学习语言。 

【解析】第二段的最后一句话是这样说的：芬兰Turku大学的Marie Cheour怀疑他们进步这么快的原因可能是他们不仅在醒着时学语言，而且在睡觉时也在学语言。可见，这个题干是正确的。 

17【答案】:C【题干】婴儿在一岁左右的时候，能辨识很多元音。 A

【解析】第二段第一句说：By the time babies are a year old they can recognize a lot of sounds and even simple words．婴儿到了一岁时，他们可以识别许多音，甚至一些简单的词。从“许多音”是推导不出“许多元音”的。sound和vowel之间不是等同关系，因此选择未提及。 

18【答案】:C【题干】芬兰语的元音很容易辨认。

【解析】第四段的最后一句话讲到，“其他的较容易区分的元音”是指“oo”和 “ee”这两个元音。这两个音容易区分并不等于芬兰语的元音都容易区分。 

19【答案】:B【题干】本文提到的三个元音都是芬兰语。 

【解析】注意第三段中有这样一个短语：some thing in between介于两种语言之间的音。因此，这个在边缘上的音不是芬兰语中的音。 

20【答案】:A【题干】此研究表明，婴儿睡觉时大脑皮层仍在工作。 

【解析】答案可以从下面这个句子中找到：…unlike adults．babies don’t“turn off”their cerebral cortex while they sleep．……跟大人不一样，婴儿睡觉时没有把大脑皮层“关掉”。故选A。 

21【答案】:B【题干】假如一个大人学一种语言时想学得快一点，他可以把一盘语言录音带放在枕头下面。

【解析】文章最后一段是这样说的：这种技能可能在生命的最初过程中渐渐消失，因此应忘掉这样一个想法，即你作为一个成年人只需要把一盘语言录音带塞在枕头下面就可以学会法语中一些麻烦的音。但是，虽然这并不能帮助成年人……，这些都是对本题的否定。 

22【答案】:B【题干】Cheour的发现是没有价值的。

【解析】文章是这样说的：虽然这不能帮助成年人，Cheour希望这些睡眠时间可用来帮助那些从基因上来说会发生语言障碍的婴儿。因此他的发现是有价值的。故本题选B。 

第3部分：概括大意与完成句子

23 【答案】:D 【题干】第一段的主要内容是__________ 

【解析】第一段的主题句为第一句，主要讲了孤独症的定义，故D为正确答案。 

24【答案】:A 【题干】第二段的主要内容是__________ 

【解析】第二段的主题句是第一句：“孤独症发生的原因还是未知的”，以下讲述可能的原因，故本题选择A。 

25【答案】:F 【题干】第三段的主要内容是__________

【解析】第三段没有明显的主题句，但从最后一句可知“distinguish”(区分)，孤独症和智力迟钝不同，故本题选择F。 

26【答案】:E 【题干】第四段的主要内容是__________

【解析】第四段的主题句为首句，主要讲孤独症患者能做的工作有哪些，故E为正确答案。 

27【答案】:B 【题干】孤独症患者在__________非常弱。 

【解析】文章第一段主要讲述什么是孤独症及其特点，其中说：“孤独症患者在人际交往上、交流沟通和行为表现上有严重的缺陷。”因此B(社会关系和交流)为正确答案。 

28【答案】:D 【题干】作为__________的结果，可能引起孤独症。 

【解析】文章第二段主要讲孤独症的成因，最后一句提到：“多个原因一起可能引起孤独症。”故D(几个原因综合因素)为正确答案。 

29【答案】:A 【题干】我们应该__________对待孤独症和智力迟钝。 

【解析】文章第三段有相关信息：“分清楚孤独症和智力迟钝是很重要的，因为一旦误诊将会导致不合适的、无效的治疗方法。”因此A(不同技巧)为正确答案。 

30【答案】:F 【题干】孤独症的典型特征是他们不平稳的__________。 

【解析】文章第三段讲：“孤独症患者表现出不平稳的技能发展，在某些方面都有欠缺。”故F(技能发展)为正确答案。 

第4部分：阅读理解

【答案】:B 【题干】我们大脑中的生物钟与闹钟相似，因为__________。 A．它控制我们吃饭、睡觉、清醒 B．它有24小时循环 c．这叫做昼夜节奏的循环 D．它在24小时内可以在任何时候发出警告 

【解析】细节题。用句中的your internal clock定位(即指a clock located inside our brains)，第一段第二句提供了答案。 

32【答案】:C 【题干】第二段暗含的意思是什么?A．小孩子的生物钟与十来岁的青少年节奏是一样的。 B．青春期后的人因为生物钟的变化会早一些上床睡觉。 C．未到青春期的孩子往往会比青少年更早入睡。 D．十来岁的青少年由于受到电脑屏幕光线的干扰比往常晚一些睡觉。 

【解析】推理题。第二段主要内容是告诉读者，过了青春期(puberty)，由于生物钟节奏的变化，青少年(adolescents and teenagers)比以前要晚睡几小时，所以C是该段所隐含的内容。 

33【答案】:B 【题干】第三段作者想告诉读者__________。 A．青少年晚睡晚起是很自然的 B．熬夜对青少年的思考和学习能力有不好的影响 C．大多数青春期的少年会经历一种灰色的云 D．早晨青少年起床是很困难的事情 

【解析】细节题。第三段在分析熬夜如何对青少年产生影响，最后一句直接给出了答案：会影响学习和思考的能力。故本题选B。 

34【答案】:C 【题于】根据第四段和第五段的内容，下列哪一个不是正确的?A．我们的生物钟会自动重新设置。 B．灯光会通过我们的眼睛，并重新设置我们的生物钟。 C．我们内置的钟和闹钟一样，都可以自动重新设置。 D．我们内置的钟，像闹钟一样，能被重新设置。 

【解析】细节题。根据第四和第五段的内容，闹钟和生物钟都可以重新设定时间，但生物钟能通过眼睛接受的日光来自动调节生理节奏。所以A、B和D都是这两段中所述内容，C是正确选择，因为闹钟不能自动重新设定时间。 

35【答案】:B 【题干】根据最后两段，以前的研究者如何看待人类眼睛的感光系统?A．人类眼睛有两套感光系统。 B．人类眼睛有一个感光系统。 C．比起夜晚的光线，人类眼睛能更快感知到白天的光线。 D．人类眼睛能根据闹钟来重新设置我们体内的生物钟。 

【解析】细节题。问题使用的是过去时，问的是研究者在最新发现(recent discoveries)之前对眼睛感光系统的认识，即，the signals that synchronize the body’S clock were handled through the same pathways that we use to see(眼睛所接受到的平衡生物钟的光信号同样作用于人类的视觉系统)，也就是说，研究者之前认为人类的眼睛只有一个感光系统。但最新发现却是，人的眼睛有两个感光系统。 

36【答案】:D 【题干】广告可以通过__________说服消费者购买没有价值的产品。 A．强调它们的高品质 B．说服他相信低价格 C．维持质量和价格之间的平衡 D．吸引他的购买动机 

【解析】细节题。由题干中的buy worthless products定位至短文第一段的实例，其中“some advertisers have appealed to people’S desire for”和本段主题句中的“the appeal of advertising to buying motives”是本题答案的依据。由此确定D为正确答案。 

37【答案】:D 【题干】面包的广告有误导性是因为__________ 。 A．小片面包可能包含更多的热量 B．一条面包被切分成正常的面包片 C．面包并不是真正的面包 D．一条面包里面的总热量是一样的 

【解析】细节题。本题问及第二段关于bread的实例，由该段最后两句中的两个but后对实情的剖析可确定答案。因此D为正确选项。 

38【答案】:A 【题干】本文告知我们 __________。 A．广告有时真正卖的是顾客需要的 B．广告偶尔会强迫顾客购买顾客不需要的 C．顾客的购买动机被广告所控制 D．火险几乎不能成为有价值的投资 

【解析】细节题。A选项和D选项在第三段中，B选项和C选项在最后一段。由第三段第四句排除D，第四段第三句but后的内容排除B，最后一句排除C；选项A概括了第三段的要点，故选A。 

39【答案】:A 【题干】从文中可以推理得知，一个聪明的消费者__________ 。 A．仔细思考广告中描述的优点 B．警惕广告中的欺骗性 C．熟悉各种各样的广告策略 D．避免购买有强烈感情吸引力的产品 

【解析】推理题。由题干a smart consumer should推定本题涉及最后一段作者对消费者的忠告：广告对消费动机的鼓动作用主要通过对产品各种优点的渲染来体现，明智的消费者主要应冷静分析这些优点(该段第二句)。因此．A为正确选项。 

40【答案】:C 【题干】本文的主旨是__________。 A．如何作一个明智的购买决策 B．保护顾客利益的方式 C．广告的优劣势 D．促销中广告的功能 

【解析】主旨题。根据上述语篇分析，本文主题十分明确。短文第一句是主题句，据此也可确定答案。故C为正确答案。 

41【答案】:D 【题干】下列除了__________都作为解决口干的方案。 A．咬舌尖 B．要一杯水 C．望梅止渴 D．喝凉牛奶 

【解析】细节题。在文章第一段中，作者提到三种解决讲话时口干的方法，分别对应A、B、C选项。只有D选项未提及。本题是典型的并列处命题，第一段中的“first…or…or”正好对应选项。 

42【答案】:A 【题干】当你觉得自己快要失声的时候，作者建议做什么?A．休息嗓子 B．喝点酒 C．咨询歌手保护嗓子 D．不要去看医生 

【解析】细节题。由文章第三段第三句“…but the best thing you can do is to rest your voice．”，大意是“最佳方案是休息你的嗓子”。可知答案为A。要注意转折词后常常为作者真正想表达的意思。 

43【答案】:B 【题干】作者对讲话前喝酒的建议持什么看法?A．少喝一点能觉得力量倍增。 B．不要喝。 C．用水稀释。 D．讲话前两个小时喝。 

【解析】细节题。由alcohol回到原文定位，由文章第三段可知，作者忠告演说者在演说之前千万不要碰酒。故选B。 

44【答案】:A 【题干】歌德关于滑冰和游泳的说法是什么?A．他说人们可以在热的时候学习滑冰，在冷的时候学习游泳。 B．他说人们可以在热的时候学习游泳和滑冰。 C．他说人们可以在冷的时候学习游泳和滑冰。 D．他说人们可以在冷的时候学习滑冰，在热的时候学习游泳。 

【解析】细节题。由人名回到原文定位，文章最后一段中歌德的原话是“We learn to skate in the summer…”，A项与歌德的说法最接近。故本题选A。 

45【答案】:C 【题干】为什么作者要引用歌德的建议?A．鼓励人们参加运动。 B．证明歌德的意志力很强。 C．证明一个人能改变习惯。 D．证明歌德很有创造力。 

【解析】推理题。最后一段作者引用歌德的话想证明，一个人养成的习惯如果想改是可以改的，也可以形成新的习惯。故本题选C。 

第5部分：补全短文

46【答案】:F 【解析】空格后的but表示空格处应该是“父母个子小，孩子个子也小”的反面。因此F选项(父母肥胖，子女肥胖的几率很高)是正确答案。 

47【答案】:A 【解析】空格前面讲到“大骨架”的人体重就高，顺理成章这也是“相同高度的人体重却不一样”的原因，故A选项是正确的。 

48【答案】:C 【解析】空格处前谈到超重可能成为家族病，但并非是基因所造成的。空格处应该填入是什么原因造成该种现象。故C选项(不好的饮食和锻炼习惯可能在家族中流行，并成为家族超重的原因)是正确选项。 

49【答案】:B 【解析】该段的主题讲到人们摄入热量与体重的关系。空格后列举了两种不同消耗热量的方式：看电视和做运动。前者比后者消耗热量少。因此空格处应该填入热量、身体需要以及体重三者的关系。故本题选B(如果你摄入超过身体需要的热量，你的体重就会增加)。 

50【答案】:E 【解析】空格前讲到“如果你吃得多，运动少，就会增重”，空格处填入反面的情况比较合理。故E选项(如果你吃得少，运动多，就会减肥)是正确答案

第6部分：完形填空

51【答案】:B 【题干】南非作家John Maxwell Coetzee以不交际而__________。 A．不高兴 B．出名的 C．忙碌的 D．担忧的 

【解析】本题考查句意。借助空格后的搭配结构介词for或介词for所在的介词短语的含义“自己不交际”判断B(出名的)是答案。keep oneself to 

oneself的意思是“不交际”。结合文章标题“说话很少的人”判断文章可能主要介绍该作家。 

52【答案】:A 【题干】……很多记者都被警告说，这是个难以__________的人。 A．抓住 B．偶然碰到 C．偶然碰到D．偶然碰到 

【解析】本题考查语义和词汇。B、C和D都是含义接近的短语，所以相互排除掉，因此答案是A。 

53【答案】:D 【题干】他看起来被他赢得了130万大奖的消息__________。 A．影响 B．影响 C．感动D．惊讶 

【解析】本题考查句意。A和B含义和用法非常接近，因此彼此排除掉；借助句意，判断D(震惊)合适。 

54【答案】:C 【题干】他对隐私的__________让人怀疑他是否会出席颁奖礼。 

A. 喜欢 B．奉献 C．爱D．吸引 

【解析】本题考查词性。空格处需要名词，只有C既能作名词也能作动词用。 

55【答案】:A 【题干】但是尽管被描述为__________找到踪迹，但评论家一致认为他的写作很容易理解。 A．困难的 B．容易的 C．准备的 C．急切的 

【解析】本题考查句意。A和B是正反义项，重点注意。前句中的“they would find him 'particularly difficult to 

catch'"提示，本题A为正确选项。 

56【答案】:C 【题干】库切在1980年用《等待野蛮人》__________突破性的成就。 A．强迫 B．造成 C．创造，做 D．做 

【解析】本题考查动词的固定搭配。make one's breakthrough意为“创造了突破性的成绩”，是固定搭配。 

57【答案】:C 【题干】他用两个图书奖项__________他在世界领先作家中的位置。 A．保持 B．列名单 C．得到 D．安排 

【解析】本题考查动词。take one’s place意思是“获得……位置”，故本题答案为C。 

58【答案】:C 【题干】他1983年因为“Life and Times of Michael K”一书而__________。 A．收到 B．获得 C．赢得 D．有 

【解析】本题考查动词。此处需要填入不及物动词，只有C符合要求，且语义通顺。 

59【答案】:A 【题干】他的作品主题之一，就是关于南非的种族隔离体系，这使得白人和黑人分而居之。他的作品还__________暴力问题、犯罪以及仍然存在的种族分歧。 A．处理 B．处理 C．解决 D．移除 

【解析】本题考查动词。借助空格后的搭配with直接判断A是答案。其他的选项都是及物动词。 

60【答案】:D 【题干】他的作品能使普通人__________里面理解种族隔离。 A．在里面 B．出去 C．关于 D．从 

【解析】本题考查介词。“从……里面”用介词from是正确的。 

61【答案】:D 【题干】过去将其影子__________现实中。 A．覆盖 B．放 C．延展 D．投射 

【解析】本题考查动词。借助搭配结构含义“……它的阴影”判断D“投射”合适。 

62【答案】:B 【题干】我喜欢让一两个人能去__________思考他们是否想彻底忘记过去。 A．一次 B．两次 C．三次 D．四次 

【解析】本题考查固定词组。think twice是固定搭配结构，意思是“重新考虑”。故本题选B。 

63【答案】:C 【题干】事实上，这种纯洁性看上去是他个人生活的__________。 A．书写 B．隐藏 C．映照 D．打击 

【解析】本题考查句意。根据上下文，此处填写mirror是最合适的。A选项最有混淆性，但是“书写”可以是纯洁性被书写或者个人生活书写纯洁性，但不能是纯洁性被个人生活书写，这种搭配不符合逻辑。 

64【答案】:A 【题干】但是他对南非文学、文化和人民__________比他放弃的事情要多得多。 A．贡献 B．增加 C．归因 D．创作 

【解析】本题考查句意和搭配。根据上下文含义以及与to的搭配，contribute最合适。 

65【答案】:D 【题干】诺贝尔评选委员会说：“库切的作品__________人们身上美好的东西。” A．告诉 B．说 C．通知 D．表达 

【解析】本题考查句意和搭配。借助被选项的搭配特点：tell sb．sth．；say sth…．／that…；inform sb．of sth．／express sth．判断在搭配结构上B和D合适。根据上下文。“表达”最符合句意。
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